
 

 

Interpellation till regionråd Linda Frohm om kriterier för filialer 

I Beställning Vårdval primärvård, avsnitt 4.5 om Filial och servicepunkt, står det att ”Filialen 

bemannas av sjuksköterska och/eller läkare samt eventuellt andra vårdgivarkategorier.” I 

verksamheten innebär det här att filialerna ska bemannas av legitimerad personal.  

Filialer är ett bra sätt att föra vården närmare invånarna men har en del begränsningar i vad som kan 

utföras där, t ex utifrån hur lokalerna ser ut. Den vård som kräver mer insatser söker invånaren ofta 

ändå vid hälsocentralerna där verktygen är fler. Däremot är bl a provtagning en enkel åtgärd att 

utföra vid en filial och en bra service till invånarna att erbjuda, för att t ex spara en resa till 

hälsocentralen inför ett sjukhusbesök. Kriterier att filialer ska bemannas med legitimerad personal 

innebär då att sjuksköterskor tas i anspråk för provtagning, en arbetsuppgift som kan utföras av 

undersköterskor.  

Om bemanningen vid filialer mera fritt kunde bestämmas av verksamheten själv utifrån det behov 

som finns i just det området, skulle de kunna användas ännu mer effektivt och lättare planeras 

utifrån den personal som finns på hälsocentralerna. 

 

Jag frågar därför Regionråd Linda Frohm: 

- Varför är kriterierna bestämda till att filialer måste bemannas med legitimerad personal? 

- Skulle kriterierna för filialer kunna förändras för att ge verksamheterna mer inflytande över 

hur de ska användas? 

 

……………………………………………… 

Linda Jonsson 

Oppositionsråd Vänsterpartiet 


